
Oegstgeest, april 2012

Notulen van de vergadering van het College van Regenten van het Hippocrates Studiefonds op
zaterdag 21 april 2012 ten huize van Regent Hogewoning te Bratislava, Slowakije.

Aanwezig: Hartgrink (waarnemend voorzitter en secretaris penningmeester), van der Mey,
Hogewoning, Gratama, Sijpkens, Hintzen, van Doorninck, Hoetjer en de bestuursleden Majoor en
Kopp (verder foeten genoemd).

Afmeldingen: Borel Rinkes, Vriens, Bins.

De aanvankelijke locatie voor de vergadering bij Hoetjer in Amersfoort werd na vele mails over en
weer ingeruild voor die van Hogewoning in Bratislava, Slowakije, zodat ook hij weer eens bij de
vergadering kon zijn.

Het vertrek werd in eerste plaats gefrustreerd door de gebruikelijke vertraging van de NS. Eenmaal
verzameld werd achterin de rij voorde security check aangesloten. Wijzend op de inmiddels
verlopende boardingstijd en later de vertrektijd werden we gerustgesteld met de mededeling dater
veel vertraging was. Naief kwamen we te Iaat bij de gate voor de vlucht naar Wenen.

Alhoewel de oorlog nog even ter sprake kwam werd al snel naar een mogelijke oplossing gezocht.
Het alternatief Boedapest kon voor 9 man worden overgeboekt. Na een, om in Oostenrijkse
stemming te blijven, goed doorgefrituurde Wiener schnitzel gegeten te hebben kwamen we in
Boedapest aan. Daar stonden de taxi's al klaar zodat we na een ruim 2 uur durende dodenrit om half
twee s'nachts door Regent Hogewoning verwelkomt konden worden bij het kampvuur.

De gastheer had goed geanticipeerd op de zware reis en een grote pan Goulash soep gemaakt. In een
grote ketel, a la Asterix en Obelix, werd deze boven het vuur verwarmd. De toverdrank werd apart
genuttigd en had de codenaam Slivo gekregen. Toen de volgende ochtend dochter Anna werd
gevraagd of ze ons nog gehoord had, antwoorde ze: "alleen toen jullie gingen zingen". Bibite.

Na een stevig ontbijt kon de vergadering beginnen. In afwezigheid van voorzitter Borel Rinkes zat
Hartgrink de vergadering voor.

De notulen werden onder dankzegging goedgekeurd met de aantekening dat Hogewoning de
opschoningsactie toch doorstaat en een doorstart mag maken.

Er wordt gediscussieerd over de frequentie van de Kos-lustra. De getallen 10, 12%z en 25 passeren de
revue. Uiteindelijk wordt het bestuur geadviseerd wellicht over 5 jaar een buitenlands lustrum te
organiseren, maar om de Kos-lustra te beperken tot eens per 25 jaar. Vooral ook om deze bijzonder
en exclusief te houden. "Zij die er waren........."

Het zijn en functioneren van de website komt uitgebreid ter sprake. De huidige is niet functioneel.
Diverse offertes laten ongeveer een zelfde vraagprijs zien van ongeveer 5000,- euro. We vinden
unaniem dat een verbeterde site zinvol en waardevol is, en besluiten de vernieuwingen zowel in
aanschaf als in onderhoud (ongeveer 300,- euro perjaar) financieel te ondersteunen.



Het financieel overzichten de begroting voor het komende jaar worden goedgekeurd. Het verkrijgen
van automatische overschrijvingen zal ook tijdens het lustrum worden gestimuleerd.

Vervolgens worden de inzendingen voor het Hippocrates Studiefonds besproken. De meeste
inzendingen zijn van zeer hoge kwaliteit. De beoordelingen van Bins per mail worden meegenomen,
die van Vries zijn te Iaat en tellen niet mee.

Van de 6 inzendingen worden dhr A. el Barzouhi (MRI van hernia), meur A. Berden (ANCA
vasculitis)en dhr K. Hogewoning (Urethrale slings) als terechte winnaars aangewezen. Hen wacht een
prijs van 2000,- euro en de eer van een 7 minuten verhaal tijdens het lustrum. De prijs zal worden
opgeluisterd met een heuse Hippo-oorkonde. Sijpkens biedt aan deze te regelen.

Het afgelopen jaar ontvingen we veelal het hele oeuvre van de kandidaten. Om het geheel wat
overzichtelijker te maken besluiten wede inzendingen in de toekomst te laten bestaan uit slechts
een artikel /onderzoeksverslag met 1 titel. Daarnaast moeten de kandidaten aangeven wat hun
specifieke inbreng is geweest in het onderzoek.

Volgende vergadering: 21 april 2013 bij Hoetjer te Amersfoort.

Ook oud regenten zullen worden verwittigd van de vergaderdatum, zodat zij als ze willen aanwezig
kunnen zijn.

Om 14.30 wordt de vergadering gesloten. Hoewel de Slivo vast "good for the stomach" is, heeft de
combinatie met Goulash ernstige gevolgen voorde darmflora, zodat een ieder blij is de frisse lucht in
te kunnen.

Tijdens de stadswandeling onder leiding van Hogewoning, oa langs cafe Kut, wordt nog uitgebreid
nagepraat over de vergadering. Door het ontbreken van bitterballen in Bratislava, blijft de eetlust
goed, en kunnen we ons later tegoed doen aan de door Door (=meur Hogewoning) bereidde
rijsttafel.

Ook wat later op de avond wordt nog een leerzame en geanimeerde stadswandeling gemaakt.

Nazdrovje,

Hartgrink


